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Møtebok 

 

 

Møtebok fra Driftsstyremøte 27.09.23 

 

Til: Medlemmer i Driftsstyret ved Østensjø skole 

Fra: Vegard T. Kjesbu 

Møtegruppe: Driftsstyret ved Østensjø skole 

Møtested: Personalrommet 

Møtetid: Onsdag 27.09.23 kl. 17.00 

Til stede: Foresatte: Gun Elisabeth Alfheim, Anne Nylend 

Politisk oppnevnte: Lars B. Kristofersen, Benjamin Bornø 

Ansatte: Anne-Siri Thomassen, Siv Anita M. Abelsen 

Sekretær og referent: Vegard T. Kjesbu, Agnete Nygaard   

Fraværende: Eivind Tellefsen, politisk oppnevnt 

Referent: Agnete Nygaard, assisterende rektor 

 

Sak 20/23 Godkjenning av innkalling og saksliste (Vedtakssak) 

Godkjent. Merknad: E-postlista må oppdateres slik at alle adressene er korrekte. 

 

Sak 21/23 Godkjenning av protokoll 31.05.2022 (Vedtakssak) 

  Ikke sendt ut i forkant denne gangen, så den vil bli sendt ut i etterkant. 

 

Sak 22/23 Rektor orienterer (Orienteringssak) 

▪ Rektor orienterte om sin bakgrunn. Han har lang erfaring fra Osloskolen som 

både lærer og skoleleder, sist som rektor på Slemdal skole. 

▪ Oppstart nytt skoleår: Starten av skoleåret har gått fint. Kompetente ledere og 

kompetente ansette med lang erfaring.  

▪ Tilsetting administrativ leder: Skolen hadde behov for å ansette en administrativ 

leder med solid kompetanse innen økonomi og administrasjon, og har 

gjennomført en omfattende ansettelsesprosess nå i oppstarten av skoleåret. Vi 

fikk flere kompetente søkere, og en av søkerne har fått tilbud og takket ja. Den 

administrative lederen er på plass senest 1. januar. 

Sak 23/23 Informasjon fra FAU (Orienteringssak) 

▪ Det første møtet i FAU gikk i stor grad med til å konstituere seg. 

▪ Nåværende leder fortsetter i rollen.  

▪ FAU jobber i arbeidsgrupper, og mange av fjorårets grupper fortsetter. 

▪ Et referat fra møtet vil foreligge senere. 

 

 

 



2 

Sak 24/23 Økonomirapport for 2.tertial – skolen (Drøftingssak)  

Tertialrapporten for 2. tertial (august) viser et merforbruk (underskudd) på 13,13 %. 

Prognosen per nå tilsier pr 31.12 er et merforbruk på cirka 9,5 %/ cirka 6,2 

millioner. 

 

Underskuddet skyldes for stor bemanning i forhold til budsjettet. Forbruket var ca. 

300.000 kr for mye per måned våren 2023. Siden bemanningen ikke har vært justert 

ned til skolestart 2023, vil man fortsette å bruke mer penger også dette skoleåret. 

 

Driftsbudsjettet er mye lavere enn hos andre skoler. Det har vært innkjøpsstopp 

over tid, noe som har ført til for lav grad av investeringer. 

   

Drøfting:  

- Hvilke diskusjoner hadde DS da det ble klart at det ble et merforbruk på over 3,5 

millioner for 2022? 

- Hvilke tanker har DS at vi som skole gjør for å snu økonomien fremover? 

 

Tilbakemeldinger:  

- Vi har vært informert om at skolens økonomi er dårlig, og at bemanningen er 

utfordringen. 

- Det kommer hele tiden overraskelser. Prognosene er gode i starten av året, men 

i løpet av året kommer negative meldinger. 

- Økonomisystemet er komplisert og gjør det vanskelig å lage prognoser. Rektor 

svarte at systemet fungerer godt, men man må ha god kompetanse for å følge 

opp økonomien på en skole. Minst en i ledelsen og en på kontoret må ha denne 

kompetansen. 

 

Rektor har bedt om møter med etaten for å avklare hva som er forventningene til 

tempoet på nedbetalingene. 

Informasjonen som har blitt gitt i dette møtet vil også bli gitt MBU. 

 

Det er noe usikkerhet knyttet til tallene, så resultatet kan bli noe bedre, men 

allikevel er tendensen helt tydelig. 

 

DS tar redegjørelsen i saken til orientering. Rektor tar med seg innspillene fra 

drøftingen i sitt videre arbeid. 

 

Sak 25/23 Økonomirapport for 2.tertial – AKS (Orienteringssak) 

Tertialrapporten for 2. tertial (august) viser et mindreforbruk (overskudd) på 25,95 

%/ 1 374 802 kr. Forventet resultat pr 31.12 er et mindreforbruk på 20,43 %/ 1 690 

000 kroner. 

   

DS tar redegjørelsen i saken til orientering. 

 

Sak 26/23 Arbeidsform driftsstyret (Drøftingssak) 

  Drøfting rundt hvordan arbeidsformen skal være.  
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Problemstillinger: 

▪ Ønsker man å få mer informasjon på forhånd? 

▪ Leder er politisk oppnevnt, er dette noe man ønsker å fortsette med? 

 

Flere ønsket mer informasjon i forkant, slik at man er bedre forberedt når sakene 

skal opp. Rektor fortalte at dokumenter vil fra neste gang bli sendt ut i forkant. 

 

Foreldrerepresentantene vil gjerne at rektor deler mer om hvilke tanker han har om 

ønsket utvikling for skolen. Rektor svarer at det per nå er for tidlig å dele detaljer, 

og at han trenger å sette seg mer inn i nåværende situasjon for skolen. Han 

prioriterer det som haster mest nå i oppstarten, for eksempel å få på plass en solid 

administrasjon og gode systemer rundt dokumentasjon og rutiner.  

Foreldrerepresentantene ønsker også at skolen kan bidra med å være i forkant, slik 

at de kan veilede foreldre i forkant av kjente problemstillinger for alderstrinnet. 

Rektor fortalte mye om begrepet å bygge kapasitet i organisasjonen. 

 

Politikerne fortalte noe om hvilke saker de kan bidra med, og ønsket spesielt mer 

informasjon om økonomien. 

 

Bestillingen til DS er at de skal engasjere seg i saker som er vesentlige på skolen, så 

noen ganger kan sakene også dreie seg om det pedagogiske eller det psykososiale. 

 

Rektor presiserer at alle som sitter i DS vil sitte på mye informasjon mye tidligere 

enn alle andre, og at det er viktig at mye av styret er seg bevisst det ansvaret som 

følger med informasjonstilgangen. 

 

 

Eventuelt 

Ingen saker. 

 

Neste møte er tirsdag 21. november kl. 17.00. 

 


